
 

 

REPUBLIKA HRVATSKA  

BRODSKO-POSAVSKA ŽUPANIJA 

OPĆINA GORNJA VRBA 

OPĆINSKO VIJEĆE 

 

KLASA: 021-05/15-01/1 

URBROJ: 2178/28-02-15-1 

Gornja Vrba,  10.  ožujka  2015.. god. 

 

Zapisnik 

 

         o radu 10. sjednice  Općinskog vijeća općine Gornja Vrba  održane 10.03.2015. godine, s 

početkom u 18,00 h u vijećnici općine Gornja Vrba. 

 

         Sjednici nazočni članovi Općinskog vijeća općine Gornja Vrba: 

DAMIR EMANOVIĆ  (lista grupe birača),  JOSIP MARUNICA (lista grupe birača) , TOMISLAV 
MARIJIĆ (lista grupe birača),  KAZIMIR VULETA (SU), ZDRAVKO JURIĆ (SDP), JOSIP 
HRSKANOVIĆ (SDP), ŠIMO MARTINOVIĆ  (HDZ),  ŽELJKO LAČIĆ (HDSSB) , IVAN 
PRIMORAC (HSS), VLADIMIR TADIĆ (lista grupe birača), IVO KRAJINOVIĆ  (lista grupe 
birača),  DRAGAN VULETA (HDZ), PETAR PUTNIK (HDZ) 
Odsutni: VLADIMIR TADIĆ (lista grupe birača),  

       Ostali nazočni: 

Ivan Vuleta, općinski načelnik, Danijel Odobašić, zamjenik općinskog načelnika, Marica 

Pavlović, pročelnik Jedinstvenog upravnog odjela. Zapisnik vodi Lidija Resanović. 

      Nakon što je otvorio sjednicu Općinskog vijeća općine Gornja Vrba i prozivanjem utvrdio 

kvorum, predsjednik Općinskog vijeća daje na usvajanje Zapisnik o radu  9. sjednice Općinskog 

vijeća. 

      Na zapisnik nije bilo primjedbi, te je isti sa 10 glasova ZA i 1 glasom SUZDRŽAN. 

Potom na usvajanje daje predloženi dnevni red. 

Vijećnik Vuleta Kazimir, predlaže da se u dnevni red uvrsti zamolba Šahovskog kluba Posavac 

koja je njemu osobno dostavljena na adresu. 

Općinsko načelnik, predlaže dopunu dnevnog reda točkom: Prijedlog izmjene i dopune Odluke o 

naknadama za korištenje grobnih mjesta i točkom: Prijedlog Odluke o izradi Strateškog 

razvojnog programa Općine Gornja Vrba za razdoblje od 2015. do 2020. Godine uz obrazloženje 

da je nakon sazivanja sjednice raspisan javni poziv za prijavu na natječaj za dodjelu bespovratnih 

sredstava za izradu navedenog, mjera 7.1.1 Uvjet za prijavu je odluka Općinskog vijeća..  

Predložene dopune su usvojene, te je za sjednicu utvrđen slijedeći 

 

                                               D N E V N I   R E D: 

- Aktualni sat 

1. Prijedlog Odluke o imenovanju Odbora za dodjelu javnih priznanja Opæine Gornja    

Vrba 

2. Prijedlog Odluke o dodjeli javnih priznanja Općine Gornja Vrba 

3. Prijedlog  Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o javnim priznanjima Općine Gornja Vrba 

4. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o koeficijentu i osnovici za obračun plaće ili 

naknade za rad Općinskog načelnika i zamjenika Općinskog načelnika Općine Gornja 

Vrba  

5. Prijedlog Odluke o uređenju prometa na području Općine Gornja Vrba 



6. Prijedlog Odluke o agrotehničkim mjerama na poljoprivrednom zemljištu i mjerama 

zaštite od požara na   poljoprivrednom zemljištu, šumama i šumskom zemljištu na 

području Općine Gornja Vrba 

7. Prijedlog izmjene Programa javnih potreba i potrebnih sredstava u području  

    društvenih djelatnosti na području općine Gornja Vrba za 2015. godinu  

 8. Izvješće o radu općinskog načelnika o radu Općinskog načelnika Općine Gornja Vrba  

     za period 01.07. do 31.12.2014.godine 

9. Izvješće o izvršenju Plana gospodarenja otpadom na području Općine Gornja Vrba 

     u 2014. godini 

10. Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za djelatnosti    

       iz članka 22. Zakona o komunalnom gospodarstvu u općini Gornja Vrba za   

      2014.godinu 

11. Izvješće o izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja komunalne  infrastrukture 

       u općini Gornja Vrba za 2014. godinu 

12. Izvješće korisnika o utrošku sredstava Proračuna Općine Gornja Vrba za 2014.godinu 

13. Razmatranje zamolbe ŠK Posavac Ruščica, 

14. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni dopune Odluke o naknadama za korištenje  

      grobnih mjesta 

15. Prijedlog Odluke o izradi Strateškog razvojnog programa Općine Gornja Vrba za  

      razdoblje od 2015. do 2020. Godine 

 

-  Aktualni sat 

 

Vijećnik Kazimir Vuleta, pita za nastavak radova na kanalizaciji, obzirom je vidio zamjenika 

načelnika s djelatnicima Vodovoda pri obilasku terena. Zanima ga kad će se moći 

priključivati, hoće li to raditi Vodovod i hoće li se moći dogovoriti obročno plaćanje. 

Općinski načelnik, odgovara da je napravljen spoj s Ruščicom, te da je ostao još dio 

kanalizacije za snimanje, te će se nakon toga ako sve bude u redu pristupiti tehničkom 

pregledu. Trenutno se radi na tome da se pusti u rad pročistač u Ruščici na koji se spaja dio 

Gornje Vrbe od Bose. Što se tiče radova na priključcima, Vodovod nema resurse za izvođenje 

tih radova, te će najvjerojatnije općina morati odabrati izvoditelja tih radova. Svakako će se 

pokušati dogovoriti obročno plaćanje kako bi se što više građana priključilo na kanalizaciju. 

Vijećnik Ivo Krajinović, pita može li se na kraju Ulice b. Radić obilježiti zebre. 

Općinski načelnik, odgovara da je to bila obveza Hrvatskih cesta , kao i saniranje udarnih 

rupa. Na zadnjoj koordinaciji rečeno je da će se pristupiti sanaciji čim s radom započne 

asfaltna baza. U međuvremenu je iz Zagreba došla obavijest da će se nakon završetka radova 

u Osječkoj ulici Ulica b. Radić biti prekategorizirana u javnu cestu u nadležnosti ŽUC-a.  

Vijećnik Josip Hrskanović, pita za aktivnosti oko izgradnje nogostupa u Ulici 108. brigade. 

Općinski načelnik, odgovara da su riješeni imovinsko pravni odnosi s Vekićem , te da se čeka 

provedba parcelacije , kako bi se mogla ishoditi građevinska dozvola. 

Vijećnik Damir Emanović, pita na koji bi se način mogao staviti u funkciju kanal od kapelice 

prema pruzi, te kada će se nastaviti s izgradnjom dijela staze, kao i kada će se nastaviti s 

završnim radovima na mrtvačnici. Pohvaljuje postavljanje rasvjete na dječjem igralištu u D. 

Vrbi. 

Općinski načelnik ogovara da će se što se tiče kanala morati  se izaći na teren, a staza se 

planira ove godine završiti. Za završetak mrtvačnice pokušalo se još jednom dogovoriti s 

Vukojevićem što nije uspjelo, te je Ugovor raskinut. Zatražena je ponuda od drugog 

izvoditelja, koja je prihvaćena. S nadzornom je sastavljeno izvješće o izvedenim radovima, te 

je zatraženo od Vukojevića da vrati ključeve. 

Vijećnik Željko Lačić, pita u kojoj je fazi spor vezano za bivšu trgovinu PAN-a, kao i do kud 

se došlo s izradom dokumentacije za proširenje ceste kod igrališta u Donjoj Vrbi. 



Zamjenik načelnika, odgovara da je za PAN održano ročište, na kojem su saslušani naši 

svjedoci. Na tom je ročištu PAN predložio saslušanje svog svjedoka koji navodno održava taj 

prostor, te je zakazano novo ročište. 

Vezano za rješavanje problema oko otkupa zemljišta za proširenje ceste kog igrališta , 

otkupljene su sve čestice osim od Finke Glavaš čiji su uvjeti neprihvatljivi. Najvjerojatnije će 

se već za slijedeću sjednici pripremiti prijedlog da se otkupljene čestice daruju ŽUC-a koji 

ima druge mehanizme za rješavanje  tog problema. 

Vijećnik Šimo Martinović, pita postoji li mogućnost da se izbetonira staza i s istočne strane u 

Ul. B. Radić, te predlaže da se kod Brkićeve ulice obilježi pješački prijelaz zbog veće 

sigurnosti, posebno djece. 

Općinski načelnik, odgovara da se može pristupiti sanaciji dijela nogostupa i sa istočne 

strane, a  obilježavanje pješačkog prijelaza predložit će se na koordinaciji s Hrvatskim 

cestama koje su trenutno nadležne za Ul.b.Radić. 

Vijećnik, Petar Putnik, traži konkretniji odgovor vezano za završetak mrtvačnice, te pita što 

se može poduzeti vezano za sanaciju ceste u Donjoj Vrbi. 

Općinski načelnik, odgovara da se tehnički pregled mrtvačnice planira tijekom proljeća. 

Sanacija ceste će se zatražiti od ŽUC-a. 

Vijećnik Petar Putnik, pita uključuje li i uređenje prilaza. 

Općinski načelnik, odgovara da će se urediti i prilaz koji nije bio obuhvaćen projektom. 

Vijećnik, Josip Hrskanović, pita tko će izvoditi završne radove na mrtvačnici. 

Općinski načelnik, odgovara da će radove izvoditi tvrtka Piramida Brod. 

Vijećnik Josip Marunica, pita kad će biti akcija čišćenja uz cestu prema Donjoj Vrbi. 

Zamjenik Načelnika, odgovara da se općina uključila u akciju „Zelena čistka“ koja će se 

provoditi 18.04. na području cijele Hrvatske, te se toga dana planira čišćenje uz cestu prema 

Donjoj Vrbi. 

Vijećnik, Tomislav Marijić, pita za nasipanje puta iza Rupače prema šumi, odnosno može li 

se za to iskoristiti šuta od kuće koja je srušena na Klisu.  

Općinski načelnik, odgovara da je s Rašićem dogovoreno da se ta šuta ukloni i može se nasuti 

dio do kud je put. 

Vijećnik Željko Lačić, predlaže da se nakon čišćenja ŽUC- u uputi zahtjev da redovito 

održavaju od kanala do pruge. 

Vijećnik Josip Marunica, put od Donje Vrbe je uništen prolaskom  poljoprivredne 

mehanizacije Vojtkufa. 

Predsjednik Vijeća, Zdravko Jurić, predlaže da se ode na teren, te navodi da tim putem ne 

prolazi samo Vojtkuf.       

   

           Točka 1. Prijedlog Odluke o imenovanju Odbora za dodjelu javnih priznanja Opæine     

           Gornja  Vrba 

 

U skladu s odlukom o javnim priznanjima Općine Gornja Vrba, Općinski načelnik uvodno 

obrazlaže da je potrebno imenovati Odbor za dodjelu javnih priznanja, a koji čine tri člana 

Općinskog vijeća, te dva predstavnika društvenih i gospodarskih subjekata, te predlaže da se u 

Odbor imenuju kako slijedi: 

 

1. Damir Emanović, 

2. Ivo Krajinović, 

3. Kazimir Vuleta, 

4. Stjepan Odobašić 

5. Mijo Stojanac . 

 

Poziv za predlaganje kandidata za dodjelu javnih priznanja javno je objavljen i dostavljen je  

udrugama i èlanovima Vijeæa. Sukladno Odluci prijedlog se može iznijeti i na današnjoj sjednici, 



uz uvjet da ga podrži najmanje pet vijećnika. Obzirom se javna priznanja dodjeljuju povodom 

Dana općine, a do tada neæe biti više sjednica, odluka bi se trebala donijeti u skladu s usvojenim 

dnevnim redom. 

Vijećnik Petar Putnik, pita zašto se jedna grupacija vijećnika ignorira. Predlaže da se doda još 

jedan član. 

Zamjenik načelnika, odgovara da Odbor broji pet članova, te da je moguće samo mijenjati 

izneseni prijedlog Općinskog načelnika. 

Vijeænik Dragan Vuleta, predlaže da umjesto Ive Krtajinoviæa u Odbor uðe Šimo Martinoviæ. 

Vijeænik Ivo Krajinoviæ, nije toèno da se ignorira opozicija, jer je u odbor predložen Vuleta 

Kazimir iz SU koja je na izbore išla u koaliciji s HDZ-om. Dok je HDZ bio na vlasti nikada se 

nije pokrenula inicijativa za dodjelu odlikovanja . 

Vijeænik Petar Putnik, ovakav naèin smatra èinom razdora te pita: „Da li oni smrde?“  

Vijeænik Dragan Vuleta, ovo je bio prijedlog u cilju da se obuhvate sve struje u Vijeæu. 

Opæinski naèelnik, ispred veæine u Opæinskom vijeæu predložena su dva èlana, ispred opozicije 

jedan. Predlaže da opozicija da drugi prijedlog. 

Vijeænik Ivan Primorac, nije u potpunosti upoznat s procedurom, pita tko je predlagatelj ove 

odluke. 

Opæinski naèelnik, odgovara da je predlagatelj po funkciji predlagatelj naèelnik, ali da vijeænici 

mogu davati svoje prijedloge o kojima æe se glasati. 

Vijeænik Ivo Krajinoviæ, predlaže da oporba predloži svojih pet èlanova. 

Rasprave dalje nije bilo, te predsjednik opæinskog vijeæa konstatira da imamo dva prijedloga, 

prvi je prijedlog naèelnika, a drugi prijedlog je prijedlog vijeænika Dragana Vulete  da se umjesto 

Ive Krajinoviæa imenuje Šimo Martinoviæ. 

Daje se na usvajanje prvi prijedlog, te  po provedenom glasovanju Predsjednik Opæinskog vijeæa 

konstatira da  je veæinom glasova (8 ZA, 3 PROTIV, 1 SUZDRŽAN) Opæinsko vijeæe isti 

usvojilo te je donesena: 

 

- Odluka o imenovanju Odbora za dodjelu javnih priznanja Opæine Gornja  Vrba 

 

Predsjednik Opæinskog vijeæa poziva Izabrani odbor da se povuèe, razmotri pristigle 

kandidature, te da  daju svoj prijedlog. 

 

           Točka 2. Prijedlog Odluke o dodjeli javnih priznanja Općine Gornja Vrba 

 

U ime Odbora za dodjelu javnih priznanja, Ivo Krajinović kao predsjednik iznosi prijedloge: 

 

1. Za dodjelu priznanja Počasnog građanina predlaže se Dr. Mirko Duspara na prijedlog 5 

vijećnika 

2. Za dodjelu priznanja Nagrade za životno djelo predlaže se Vlč. Antun Farkaš na prijedlog 

Općinskog načelnika 

3. Za dodjelu priznanja Plaketa „Grb općine Gornja Vrba“ predlaže se NK „Omladinac“ 

Na prijedlog grupe građana 

4. Za dodjelu priznanja Povelja općine Gornja Vrba predlažu se: 

- KUD „Vrba“ Donja Vrba na prijedlog Udruge pravaš 

- Dragan Marinović – Pajo iz Gornje Vrbe na prijedlog ŠRU Bistro 

 

Osima navedenih prijedloga za  Plaketu Grb općine HDZ je predložio Milenka Vuletu, no budući 

je moguće dodijeliti jednu plaketu odabran je prijedlog za NK Omladinac. HDZ je predložio vlč. 

Antuna Farkaša za dodjelu povelje općine, ali je prihvaćen prijedlog za dodjelu  nagrade za 

životno djelu. Također su predložili Antuna Bilandžića, posmrtno za  nagradu za životno djelo, 

no kako je moguća samo jedna nagrada prijedlog nije bilo moguće prihvatiti.  Dobiveni prijedlog 

za Stanka Jurića nije jasno definiran za koju je nagradu predložen, te nije mogao biti prihvaćen. 



 

Nakon danog uvodnog prijedloga i obrazloženja Odbora za dodjelu javnih priznanja, predsjednik 

Opæinskog vijeæa daje na usvajanje prijedlog Odbora.  

Po provedenom glasovanju Predsjednik Opæinskog vijeæa konstatira da  je veæinom glasova (8 

ZA, 4  SUZDRŽANA) Opæinsko vijeæe isti usvojilo te je donesena: 

- Odluka o dodjeli javnih priznanja Općine Gornja Vrba 

 

Točka 3. Prijedlog  Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o javnim priznanjima Općine 

Gornja Vrba 

 

Uvodno obrazloženje daje općinski načelnik, navodeći da se Odluka dopunjuje opisom priznanja. 

Izrađeni su i ogledni primjerci koji su dani na uvid. 

Vijećnik Šimo Martinović, predlaže da se na tri priznanja umjesto stare škole u pozadinu stavi 

grb RH. 

Općinski načelnik, ostaje pri svom prijedlogu jer se radi o općinskim priznanjima koja kao takva 

moraju biti prepoznatljiva. 

Vijećnik Željko Lačić, u općini ima još jedno selo koje je zapostavljeno. 

Općinski načelnik, traži konkretan prijedlog. 

Vijećnik Željko Lačić, predlaže mjesnu crkvu. 

Vijećnik Ivan Primorac, bitno je tko dodjeljuje priznanje  i to treba biti prepoznatljivo, zato je 

najbolje rješenje staviti građevinu koja ima neko značenje. 

Nakon  završene rasprave, predsjednik Opæinskog vijeæa konstatira da su osim prijedloga 

naèelnika, dana još dva prijedloga, onaj Šime Marinoviæa i Željka Laèiæa.  Prvo daje na 

glasovanje prijedlog naèelnika koji je opisan u prijedlogu Odluke.  

Po provedenom glasovanju Predsjednik Opæinskog vijeæa konstatira da  je veæinom glasova (9 

ZA, 1 PROTIV, 2  SUZDRŽANA) Opæinsko vijeæe donijelo: 

- Odluku o izmjeni i dopuni Odluke o javnim priznanjima Općine Gornja Vrba 

 

 

Točka 4. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o koeficijentu i osnovici za obračun plaće ili 

naknade za rad Općinskog načelnika i zamjenika Općinskog načelnika Općine Gornja 

Vrba  

 

Uvodno obrazloženje uz ovu točku daje Zamjenik načelnika, Danijel Odobašić.  Razlog za 

izmjenu odluke je promjena osnovice koja bi se na ovaj način izjednačila s osnovicom ostalih 

službenima i namještenika u općini što pojednostavljuje sam obračun plaća po novom programu 

u koji se ne mogu unijeti dvije različite osnovice. Do sada se osnovica za načelnika i zamjenika 

načelnika vezala uz osnovicu državnih dužnosnika. Sam koeficijent se povećava što u konačnici 

daje manji bruto, odnosno ne povećava se ukupni trošak općine. Upoznao je vijećnike s 

podatkom da općina zadovoljava zakonski kriterij za troškove za plaće koji je 20% ostvarenog 

proračuna prethodne godine. 

 

Pitanja nije bilo, te se odmah pristupa glasovanju.  Predsjednik Opæinskog vijeæa konstatira da  

je Opæinsko vijeæe jednoglasno donijelo: 

- Odluku o izmjeni Odluke o koeficijentu i osnovici za obračun plaće ili naknade za rad 

Općinskog načelnika i zamjenika Općinskog načelnika Općine Gornja Vrba  

 

Točka 5. Prijedlog Odluke o uređenju prometa na području Općine Gornja Vrba 

 

      Uvodno obrazloženje uz ovu točku daje Zamjenik načelnika, Danijel Odobašić.  Ova odluka 

je opći akt bez kojeg se ne može pristupiti bilo kakvoj promjeni u prometnoj signalizaciji. Na 

temelju ove odluke rade se elaborati na pojedina prometna rješenja na koja se potom tražu 



suglasnost MUP-a. Već smo imali zahtjeva za ograničenja brzine, zabranu parkiranja i sl. što bez 

ovoga ne možemo pokrenuti. 

Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Predsjednik Opæinskog vijeæa daje na usvajanje 

predloženu odluku, te po provedenom glasovanju konstatira da  je Opæinsko vijeæe veæinom 

glasova (11 ZA, 1 PROTIV) donijelo: 

- Odluke o uređenju prometa na području Općine Gornja Vrba 

 

Točka 6. Prijedlog Odluke o agrotehničkim mjerama na poljoprivrednom zemljištu i 

mjerama zaštite od požara na   poljoprivrednom zemljištu, šumama i šumskom zemljištu 

na području Općine Gornja Vrba 

 

Uvodno obrazloženje po ovoj točci daje pročelnica JUO Marica Pavlović. Donošenje ove odluke 

je zakonska obveza i donosi se svake godine. Istom se propisuju obvezne mjere za zaštitu 

poljoprivrednog zemljišta, šuma i šumskog zemljišta od požara. 

Nakon uvodnog obrazloženja Predsjednik Opæinskog vijeæa daje na usvajanje predloženu 

odluku, te po provedenom glasovanju konstatira da  je Opæinsko vijeæe jednoglasno  donijelo: 

- Odluku o agrotehničkim mjerama na poljoprivrednom zemljištu i mjerama zaštite od 

požara na   poljoprivrednom zemljištu, šumama i šumskom zemljištu na području Općine 

Gornja Vrba 

 

Točka 7. Prijedlog izmjene Programa javnih potreba i potrebnih sredstava u području  

društvenih djelatnosti na području općine Gornja Vrba za 2015. godinu  

   

 Uvodno obrazloženje uz ovu točku daje Zamjenik načelnika, Danijel Odobašić.  Ovim se 

prijedlogom dodatno razrađuje iznos koji je proračunom planiran za sportske udruge na području 

općine. Na temelju iste će se vršiti isplate iz proračuna što ne znači da se moraju ukupno planirani 

iznosi i isplatiti. Sve ovisi o opravdanosti korištenja sredstava i izvršenju Proračuna. 

Vijećnik Petar Putnik, pita zašto se planirana sredstva za nogometne klubove razlikuju u korist 

Omladinca iz Gornje Vrbe mada su isti rang natjecanja. 

Općinski načelnik, obrazlaže da je razlog tome odaziv članova NK Omladinac u akcijama 

održavanja javnih površina – igrališta, te u drugim aktivnostima općine, dok se  NK Zvonimir 

nije odazvao pozivima na održavanje javnih površina, iako su u tu namjenu preuzeli i opremu – 

trimer iz općine. Kriterij za dodjelu sredstava nije samo rang natjecanja nego i suradnja s 

općinom. 

Vijećnik Dragan Vuleta, pita može li se povećati za po 10 tis. kuna. 

Zamjenik načelnika, odgovara da su sredstva raspoređena u skladu s proračunom, što znači da bi 

se onda nekome moralo uzeti. 

Nakon uvodnog obrazloženja  Predsjednik Općinskog vijeća daje na usvajanje predloženu 

odluku, te po provedenom glasovanju konstatira da  je Općinsko vijeće većinom glasova (11 ZA, 

1 SUZDRŽAN) donijelo: 

- Izmjene i dopune Programa javnih potreba i potrebnih sredstava u području  

društvenih djelatnosti na području općine Gornja Vrba za 2015. godinu  

 

Točka 8. Izvješće o radu općinskog načelnika o radu Općinskog načelnika Općine Gornja 

Vrba za period 01.07. do 31.12.2014.godine 

 

Izvješće o radu dostavljeno je vijećnicima u pisanom obliku uz poziv za sjednicu. Općinski 

načelnik uvodno se ukratko osvrnuo na radove i aktivnosti koje su navedene u Izvješću. Posebno 

je naglasio otplatu kredita, sanaciju staza, izgradnju vodoopskrbe u Savskoj ulici, tekuća 

održavanja cesta i javnih površina, pomoći studentima i socijalno ugroženima, potpore za 

novorođenu djecu, donacije udrugama  s područja općine,i pomoć Župi Ruščica u organizaciji 



posvete mjesne crkve u Gornjoj Vrbi, sanaciju odlagališta građ. otpada, radove na sanaciji i 

snimanju kanalizacije kako bi se konačno stavila u funkciju. 

Vijećnik Petar Putnik, pita koliko je metara staze sanirano, te traži da se ispravi navod u izvješću 

da je načelnik „sponzorirao“ Božićni koncert, jer on nije dao vlastita nego općinska sredstva. 

Postavlja pitanje vezano za korištenje doma za Valentinovo, odnosno je li bilo zahtjeva za 

korištenje. 

Općinski načelnik, prihvaća primjedbu vezano za sponzorstvo i to će se ispraviti u izvješću. 

Ukupno je sanirano oko 600 metara staze. Što se tiče zahtjeva za korištenje doma za Valentinovo 

bio je zahtjev udruge Katarina Zrinska koji je došao u studenom prošle godine. Obzirom je to bilo 

prerano, jer za pojedine termine udruge s područja općine imaju prednost u korištenju, njihov 

zahtjev nije prihvaćen, ali im je u odgovoru navedeno da se obrate ponosno početkom godine.   

 

Nakon uvodnog obrazloženja i provedene rasprave  Predsjednik Općinsko vijeća daje na 

usvajanje Izvješće o radu načelnika, te po provedenom glasovanju konstatira da  je Općinsko 

vijeće većinom glasova jednoglasno donijelo: 

- Zaključak o prihvaćanju Izvješća o radu općinskog načelnika o radu Općinskog načelnika 

Općine Gornja Vrba za period 01.07. do 31.12.2014.godine 

 

 

Točka 9. Izvješće o izvršenju Plana gospodarenja otpadom na području Općine Gornja 

Vrba u 2014. godini 

 

Plan gospodarenja otpadom na području Općine Gornja Vrba u 2014. Godini dostavljen je u 

pisanom obliku uz poziv na sjednicu. Uvodno obrazloženje daje Pročelnica JUO Marica 

Pavlović, navodeći da su podaci prikupljeni u suradnji s tvrtkom Jakob Becker. Izvješće se radi 

na temelji Plana gospodarenja otpadom od 2011. – 2019. godine.   

Zamjenik načelnika, Danijel Odobašić, naglašava da Sporazum o korištenju reciklažnog dvorišta 

s tvrtkom Jakob Becker  još nije potpisan, jer se čeka donošenje Pravilnika od strane nadležnog 

ministarstva. Uskoro bi se trebale podijeliti vrećice za odvojeno prikupljanje otpada, čime bi se 

udovoljila još jedna zakonska obveza općine.  

Vijećnik Petar Putnik, pita zna li se na koji će način funkcionirati korištenje reciklažnog dvorišta. 

Što će se sve moći dovesti. 

Odgovara D. Odobašić, prije potpisivanja Sporazuma ne može se ništa preciznije reći. 

Vijećnik Ivan Primorac pita nije li im bio isplativije kupiti kante za odvojeno prikupljanje otpada. 

Kante su bolje rješenje i treba ići dalje u tom smjeru. Vreće se mogu poderati što će dovesti do 

rasipanja i raznošenja smeća.  

Općinski načelnik, njima je dan taj prijedlog, ali oni su se sami odlučili za vreće.  

Nakon uvodnog obrazloženja i provedene rasprave Predsjednik Općinsko vijeća daje na usvajanje 

predloženo Izvješće, te po provedenom glasovanju konstatira da  je Općinsko vijeće jednoglasno 

donijelo: 

- Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Plana gospodarenja otpadom na području 

Općine Gornja Vrba u 2014. Godini 

 

             Točka 10. Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za   

             djelatnosti   iz članka 22. Zakona o komunalnom gospodarstvu u općini Gornja Vrba 

             za 2014.godinu. 

Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za  djelatnosti   iz članka 22. 

Zakona o komunalnom gospodarstvu u općini Gornja Vrba za 2014.godinu., dostavljeno 

vijećnicima uz poziv na sjednicu. 

Zamjenik načelnika, Danijel Odobašić, daje uvodno pojašnjenje o predloženom izvješću s 

posebnim osvrtom na održavanje javnih površina, nerazvrstanih cesta i javne rasvjete. 



         Nakon uvodnog obrazloženja, bez  rasprave  Predsjednik Općinsko vijeća daje na usvajanje 

predloženo Izvješće, te po provedenom glasovanju konstatira da  je  Općinsko vijeća jednoglasno 

donijelo: 

                 -Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne 

infrastrukture za  djelatnosti   iz članka 22. Zakona o komunalnom gospodarstvu u općini Gornja 

Vrba za 2014.godinu. 

-  

 

 Točka 11. Izvješće o izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja komunalne  

infrastrukture u općini Gornja Vrba za 2014. godinu 

 

Izvješće o izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja komunalne  infrastrukture u 

općini Gornja Vrba za 2014. godinu dostavljeno u materijalima za današnju sjednicu. 

           Zamjenik načelnika, Danijel Odobašić, daje uvodno pojašnjenje o predloženom izvješću 

           te ističe da Hrvatske vode nisu još dale suglasnost potrebnu za priključenje mrtvačnice 

            u Donjoj Vrbi.  

 Nakon iznijetog obrazloženja, i bez  daljnje rasprave, rasprave daje se na usvajanje 

predloženo Izvješće, te po provedenom glasovanju konstatira da  je Opæinsko vijeæe 

jednoglasno donijelo: 

-Zaključak o prihvaćanju Izvješće o izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja 

komunalne  infrastrukture u općini Gornja Vrba za 2014. godinu. 

 

Točka 12. Izvješće korisnika o utrošku sredstava Proračuna Općine Gornja Vrba za 

2014.godinu. 

 

Izvješće korisnika o utrošku sredstava Proračuna Općine Gornja Vrba za 2014.godinu.,  

dostavljeno u pisanom obliku. 

Zamjenik načelnika, Danijel Odobašić, upoznaje vijećnike da je ovo uobičajeno izvješće, 

koje se dostavlja svake godine o utrošenim sredstvima iz proračuna Općine Gornja Vrba. 

Vijećnik Ivan Primorac pohvaljuje izvješće KUD- a „Donja Vrba“, nakon čega 

Predsjednik Općinskog vijeća izjavljuje da se navedeno izvješće prima na znanje. 

 

Točka 13. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni dopune Odluke o naknadama za korištenje  

grobnih mjesta. 

 

Općinski načelnik Ivan Vuleta usmeno obrazlaže prijedlog Izmjene Odluke o visini 

naknade za zakup grobnog mjesta, kojom se predlaže oslobađanje od plaćanja naknade za 

korištenje grobnog mjesta obitelji poginulih hrvatskih branitelja i obitelji civilnih žrtava 

Domovinskog rata, za grobna mjesta u kojima su sahranjeni. 

Nakon uvodnog obrazloženja, bez  rasprave  Predsjednik Općinskog vijeća daje na 

usvajanje predloženu Izmjene Odluke, te po provedenom glasovanju konstatira da  je 

Općinsko vijeće jednoglasno donijelo: 

- Odluku o izmjeni i dopuni dopune Odluke o naknadama za korištenje grobnih mjesta. 

 

Točka 14.  Razmatranje zamolbe ŠK Posavac Ruščica 

 

Vijećnik K. Vuleta upoznaje nazočne da je dobio zamolbu ŠK Posavac Ruščica koji traže 

sufinanciranje od strane Općine Gornja Vrba. 

Odgovor daje Općinski načelnik Ivan Vuleta da Općina Gornja Vrba financira samo 

udruge s područja naše općine, tako da se navedena zamolba ne prihvaća. 

 

15. Prijedlog Odluke o izradi Strateškog razvojnog programa Općine Gornja Vrba za  



      razdoblje od 2015. do 2020. godine 

 

Općinski načelnik je uvodno obrazložio da je nakon sazivanja sjednice raspisan javni poziv za 

prijavu na natječaj za dodjelu bespovratnih sredstava za izradu Starteškog razvojnog programa 

kroz  mjeru 7.1.1 Uvjet za prijavu je odluka Općinskog vijeća, a odobravaju se sredstva u 100% 

iznosu. Strateški razvojni program temeljni je dokument za daljnje prijave na natječaje iz EU 

fondova. 

Općinsko vijeće je prihvatilo obrazloženje načelnika, te je prijedlog Odluke stavljen na usvajanje.   

Predsjednik Općinsko vijeća po provedenom glasovanju konstatira da  je Općinsko vijeće 

jednoglasno donijelo: 

 

- Odluke o izradi Strateškog razvojnog programa Općine Gornja Vrba za  

 razdoblje od 2015. do 2020. godine 

 

 

Nakon završetka rasprave po svim točka dnevnog reda, Općinski načelnik izvijestio je članove 

Općinskog vijeća o postupku koji se pred Općinskim sudom vodi proti HZZMO u slučaju isplate 

dijela invalidske mirovine za Vinka Musu. Mirovinsko je jednostrano odredio visinu oštećenje od 

70% koja je uzrokovana ozljedom na radu. Na zadnjem ročištu ponudili su nagodbu koja bi 

općinu stajala oko 10 tis. Kuna godišnje. Sada je potreban Zaključak Općinskog vijeća hoće li se 

prihvatiti nagodba ili će se nastaviti postupak za što  moramo zatražiti novo vještačenje kako bi se 

postotak oštećenja uzrokovan ozljedom na radu  umanjio. Do sada nismo imali odvjetnika, ali ako 

se postupak nastavi morat ćemo. 

 

Nakon obrazloženja, Općinsko vijeće je jednoglasno prihvatilo opciju da se zatraži novo 

vještačenje. 

Donesen je:  

- Zaključak o nastavku postupka     

 

 

 

 

Zaključeno u 18,30 sati. 

 

  ZAPISNIČAR:                                                                          PREDSJEDNIK 

 Lidija Resanović                                                                  OPĆINSKOG VIJEĆA: 

                                                                                                   Zdravko Jurić 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


